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Sammanträdesdatum: 2023-12-01 
Plats: Pensionärernas hus 
Tid: 09:00 

 
 

Minnesanteckningar KPR 2023-12-01 
Närvarande:   
Göran Ivarsson      SPF 
Jan-Erik Carlsson      SPF 
Barbro Skogberg      SKPF 
Ing-Britt Pettersson      SKPF 
Alf Andersson       PRO 
Lennart Brodin      PRO 
Ritva Mäntykänttä      SFP 
Åsa-Britt Edoff      SPF 
Pyret Backman      SPF 
Mauritz Tofvesson      PRO 
Anders Gustafsson      PRO 
Lena Johansson      SKPF 
Britt Lennholm      SKPF 
Marie-Louise Karlsson (S)      Ordförande och representant från kommunstyrelsen 
Marian Loley (KD)      Representant från kommunstyrelsen 
Birgitta Carlheim Gyllensköld (M) Representant vård- och omsorgsnämnden 
Ewa Callhammar (L)                    Representant vård- och omsorgsnämnden 
Annette Larsson Fredriksson    Aktivitetsledare vård- och omsorg 
Helena Koch       Regionråd 
Monika Eriksson      Anhörigstöd 
Iréne Olander       Sekreterare 
 
Mötets öppnande  
Ordförande Marie-Louise Karlsson (S) inleder mötet med att hälsa alla välkomna och 
förklarar mötet öppnat.  
 
Godkännande av dagordning  
På punkten nya frågor tillkommer, mötesdagar för 2024, därmed fastställs den utsända 
dagordningen. 
 
Föregående minnesanteckningar  
Mötet godkänner föregående minnesanteckningar.  
 
Besök – Anette Larsson Fredriksson, vård- och omsorgsförvaltningen 
Anette berättar att hon arbetar som aktivitetshandledare för våra äldreboenden.  Hon 
berättar om olika aktiviteter som görs för att bryta den ”ofrivilliga ensamheten” samt att 
öka den digitala kunskapen bland de äldre. Anette delar ut informationsblad om 
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aktiviteter inför våren 2024. Hon vill även slå ett slag för frivilliga på våra äldreboenden. 
Frivilliga som bland annat kan ha högläsning, samtal, sällskapsspel, kaffestunder m.m. 
Kort sagt sätta en ”guldkant” på tillvaron för de som bor på äldreboenden. 
 
Besök – Helena Koch, Regionråd 
Helena Koch presenterar sig själv och sin bakgrund. Bor i Trosa och är ordförande i vård- 
och omsorgsnämnden i Trosa. Har på Södertälje sjukhus när hon inte har uppdraget 
som Regionråd. 
Det ekonomiska läget är dåligt i regionen liksom i övriga Sverige. Man har satsat 35 
miljoner till Primärvården. Vårdplatser och kompetensförsörjning är problematisk. 
Helena besvarar frågorna som var utskickade till henne från pensionärsrådet.  
Sammanfattningsvis svaren på frågorna: Det finns geriatrisk mottagning på Kullbergska 
sjukhuset. När det gäller att återinföra apotek nära vårdcentraler, så är det inte en fråga 
för regionen eftersom apoteket är avreglerat. Kontakta apoteken ifall man har åsikter 
om detta. Införa kostnadsfria resor till sjukhus och specialistvård är inte aktuellt att 
införa. Inneliggande patienter i samband med pandemin i november kan Helena inte 
svara på eftersom det inte redovisas någon statistik längre. Det är en topp just nu på 
patienter som ligger kvar på sjukhuset trots att de är färdigbehandlade. Anledningen är 
att en del kommuner har brist på korttidsboende. Patienterna ligger kvar i max 2 dagar. 
Någon redogörelse för högkostnadsskydd, mediciner och resekostnader kunde Helena 
ej svara på. 
 
Information från anhörigstöd  
Monika Eriksson informerar om att Linda Bentholm ska sluta på anhörigstöd 1 februari 
2024 och man kommer inte att anställa någon ny. Monika berättar att hon ska gå ner i 
arbetstid till 75% nästa år. Just nu håller man på att arbeta med nästa års program och 
att implementera anhörigstrategin för nästa år. 
 
Aktuella ärenden och remissärenden 
Punkten lämnades. 
 
Aktuella frågor från pensionärsföreningarna  
Punkten lämnades. 
 
Information från regionens pensionärsråd  
Punkten lämnades. 
 
Information från kommunstyrelsen  
Punkten lämnades. 
 
Information från vård- och omsorgsnämnden 
Birgitta Carlheim Gyllensköld gav en månadsrapport från vår kö till äldreboenden. 
Vårdboenden 9 i kö, 5 har erbjudits och 2 har tackat nej. Demensboende 11 i kö, 2 
erbjudits och 2 har tackat nej. Serviceboende 3 i kö, 2erbjudits och 1 har tackat nej.  
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Rapporter från kransorterna  
Punkten lämnades. 
 
Nya frågor  
Mötesdagarna för år 2024 fastställdes enligt förslaget. Datumen är då 16/2, 22/3, 26/4, 
24/5, 14/6, 30/8, 20/9, 18/10 samt 6/12 2024. 
Anders Gustafsson ställde frågan varför inget hänt gällande de namnlistor som PRO i 
Valla skickade in den 14 april om byggnation av serviceboende. 
Marie-Louise Karlsson ska ta upp detta med samhällsbyggnadsförvaltningen och 
återkommer. 
Göran Ivarsson vill att alla tar med sig om förslag på inbjudan av föreläsare inför nästa 
år. Han föreslog även att gruppen som utsetts sedan tidigare träffas efter mötet idag för 
att fundera på förslag till teman nästa år. 
 
Avslutning  
Ordförande Marie-Louise tackade för året som gått och önska alla en God Jul och Gott 
Nytt År.  
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